
Protokół z obrad 

XXVIII Sesji Rady Gminy Gostynin 

z dnia 30 grudnia 2020 roku. 

 

 

Stan Rady Gminy - 15 radnych  

Obecnych - 10 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu.  

Zaproszeni i goście w/g listy obecności  

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

Wójt Gminy - Edmund Zieliński  

Zastępca Wójta – Paweł Goliszek  

Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska  

Zastępca Skarbnika – Iwona Rosiak  

Kierownik GO – Katarzyna Tomczak  

Obecność radnych wg. listy obecności 

Do punktu 1-go.  

Otwarcie sesji o godz. 10.10 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak.  

Serdecznie witam wszystkich Państwa na XXVIII Sesji Rady Gminy Gostynin, otwieram obrady sesji. 

Witam wszystkich Radnych, przedstawicieli Urzędu w osobach Pana Wójta Gostynin Edmunda 

Zielińskiego, Zastępcę Wójta Gminy Gostynin Pana Pawła Goliszka, Zastępcę Skarbnika Gminy 

Gostynin Panią Iwonę Rosiak, Sekretarz Gminy Gostynin Panią Marzenę Bulińską, Panią Kierownik 

referatu GO Katarzynę Tomczak, witam naszego gminnego informatyka Pana Jacka Piotrowskiego, 

Kierownika SO Pana Krzysztofa Czerwińskiego, otwieram obrady sesji i stwierdzam prawomocność 

tych obrad na podstawie listy obecności. 

Czy do przedstawionego porządku obrad są jakieś propozycje zmian?  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, do zaproponowanego 

porządku obrad chciałbym wprowadzić jeden z punktów, a mianowicie; w punkcie siódmym pojęcie 

uchwały w sprawie dokonania wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za rok od 

nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub od innej nieruchomości wykorzystywanej 

na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, na terenie Gminy Gostynin oraz zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym. Ten projekt uchwały był opiniowany przez komisję Rozwoju 

Gospodarczego i Komisję Budżetu i Finansów, po prostu przez zwykłą pomyłkę w zawiadomieniu w 

sesji został pominięty i mając na uwadze, że chcemy stawkę zmienić na rok 2021 jest konieczność 

podjęcia dzisiaj tej uchwały jeszcze z końcówką roku, aby obowiązywała w 2021. A kolejne punkty 

odpowiedzi na interpelacje uzyskałyby numerację ósmą, dziewiątą, dziesiąta i jedenastą.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy ktoś z Państwa Radnych ma jeszcze 

wnioski, bądź propozycje zmian co do porządku obrad?  

Radni ww. porządek obrad z wprowadzeniem 1 punktu zaopiniowali pozytywnie10 głosami za.  

Radni nowy porządek obrad z uwzględnieniem punktu zaopiniowali pozytywnie 10 głosami za. 

Do punktu 2-go.  

Interpelacje i zapytania radnych.  

Radna Mariola Dan-Liberadzka: Panie Wójcie jeszcze tak na koniec roku bym poprosiła, ja wiem że 

może na koniec roku się nie uda, ale w najbliższym czasie załatanie dziur w miejscowości Bolesławów, 

to są dziury na tym pierwszym odcinku asfaltowym i w miejscowości Podgórze. Dziękuję bardzo.  



Do punktu 3-go.  

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2020 rok.  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado bardzo szczegółowo 

zarówno zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Gostynin jak i Wieloletnia Prognoza Finansowa na 

rok 2020 omówiona bardzo szczegółowo przez Panią Skarbnik na komisji Budżetu i Finansów 

połączoną z komisją Rozwoju Gospodarczego, nie mniej jednak w zarysie Pani Skarbnik chociaż 

najważniejsze szczegóły przytoczy z uwagi na to, że jest to transmitowane i nasze społeczeństwo też 

troszeczkę się interesuje życiem gminy.  

Z-ca Skarbnika Iwona Rosiak: Szanowni Państwo, jeśli chodzi o zmiany budżetowe to praktycznie są to 

techniczne przesunięcia na plus i na minus. Wynik finansowy który ulega zmianie, a mianowicie deficyt 

w ostatecznym rozrachunku zostaje zmniejszony o kwotę 555046,69zł, praktycznie wynika ze 

zmniejszenia wydatków majątkowych w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa i w dziale 600 – 

Transport i łączność konkretnie na zadaniach inwestycyjnych zostają zmniejszone wartości do 

oszacowanych wykonań na koniec roku. I to są te zasadnicze zmiany, bo te pozostałe co omawiane 

były na komisjach w sposób szczegółowy dotyczą praktycznie przesunięć pomiędzy rozdziałami, 

pomiędzy paragrafami na plus i na minus. Rozchody roku 2020 nie ulegają zmianie na 

kwotę613250,00zł. Dziękuję, jeżeli Państwo macie jeszcze jakieś pytania, to bardzo proszę.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo Pani Skarbnik. Czy do 

przedstawionego projektu uchwały, Państwo Radni mają jakieś zapytania bądź wnioski co do projektu 

uchwały Budżetowej?  

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie.  

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

głosowanie:  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 10, oddanych głosów 10 co stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta - 10 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 4-go.  

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 125/XV/2019 Rady Gminy Gostynin z dnia 13 grudnia 2019 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: myślę, że wystarczająco było powiedziane 

zarówno na komisji, jak w tej chwili Pani Skarbnik omówiła.  

Czy do przedstawionego projektu WPF, Państwo Radni mają jakieś zapytania bądź wnioski?  

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie.  

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

głosowanie:  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 10, oddanych głosów 10 co stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta - 10 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

Do punktu 5-go.  

Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2020 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado oczywiście też ten temat 
był szczegółowo omówiony na komisji Budżetu i Finansów i Rozwoju Gospodarczego, tytułem tylko 
takiego wyjaśnienia dla społeczeństwa skąd się taki temat pojawił; mianowicie z dwóch postepowań 
przetargowych w zakresie budowy i modernizacji dróg na terenie Gminy Gostynin pojawiły się trudności 



po stronie wykonawcy, naszym zdaniem trudności są uzasadnione, wynikające głównie z sytuacji 
pandemicznych która cały rok nam doskwiera, dosłownie od marca. Powodowane jest to tym, że też są 
publiczne absencje pracownicze po stronie wykonawcy to komplikuje jak gdyby możliwość wykonania 
kilku odcinków dróg, z dwóch postepowań przetargowych taki wniosek wykonawca nam zgłosił z prośbą 
o przesunięcie terminu realizacji mając na względzie głównie te czynniki, jest to siedem odcinków 
konkretnych dróg. Jako, że jesteśmy na tych odcinkach związani umową i umowa jak gdyby nas 
obliguje, a uznając racje uzasadnione które leżą u podstaw tego braku wykonania, jest taka możliwość, 
na co prawo nam pozwala że możemy te inwestycje zaplanowane na rok 2020 realizować z terminem 
do końca czerwca 2021 roku, czyli przyszłego roku w pełni z odbiorowymi postepowaniami, rozliczeniem 
finansowym. Wykonawca zwrócił się o przedłużenie terminu do 30 kwietnia, jeżeli aura pozwoli to 
pewnie to nastąpi jeszcze dużo, dużo wcześniej, gdyż z tego co wiemy to innych umów wykonawca na 
ten moment nie ma, więc jak gdyby jest w stanie się skupić na tych naszych 7 odcinkach dróg, w 
najbliższym czasie jeżeli aura będzie na to pozwalała. Zapis techniczny polega na tym, że wydzielano 
również środki, co daje gwarancje wykonania tych odcinków i oczekiwania społeczeństwa na tych 
odcinkach które gdzieś tam wiedzę posiedli że, że nie to że zdejmujemy, po prostu przesuwamy termin 
realizacji łącznie z zabezpieczeniem finansowym środków na ten cel z budżetu jeszcze roku 2020, czyli 
te nowe zadania w budżecie roku 2021 one są jak gdyby przeniesione z roku 2020. To jest pełna 
gwarancja wykonania tych inwestycji tak jak społeczeństwo w tej chwili w miejscowościach tych 
odcinków oczekuje, ta realizacja nastąpi w najbliższym czasie. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo. Ktoś z Państwa Radnych co 
do przedstawionego projektu uchwały ma jakieś zapytania bądź wnioski?  
opinie:  
Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie.  
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  
głosowanie:  
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 
wykaz stanowi załącznik do protokołu.  
Radnych w głosowaniu było - 10, oddanych głosów 10 co stanowi załącznik do protokołu.  
Uchwała została przyjęta - 10 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 6-go.  

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały Rady Gminy Gostynin Nr 205/XXV/2020 z dnia 23 

października 2020r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostynińskiemu na realizację 

zadania pn. ”Przebudowa drogi powiatowej nr 1419W Sierakówek – Sokołów na odcinku w 

miejscowości Jastrzębia”.  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: w terminie wcześniejszym Wysoka rada podejmowała uchwałę 

przyznającą pomoc finansową Powiatowi Gostynińskiemu na realizację tejże drogi wymienionej w treści 

uchwały w wysokości 250000,00zł, w wyniku przeprowadzenia postępowania przetargowego po stronie 

Powiatu jak i pozyskania przez nas dodatkowego źródła finansowania ze strony lasów Państwowych tą 

kwotę możemy obniżyć na ten moment do kwoty 154056,45zł. I to jest taka korekta uchwały, którą 

wcześniej Państwo podejmowali, obniżamy po prostu kwotę dotacji, droga wykonana, odebrana, cieszy 

się dużym uznaniem mieszkańców korzystających z tejże drogi.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo. Ktoś z Państwa Radnych co 

do przedstawionego projektu uchwały ma jakieś zapytania bądź wnioski?  

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie.  

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

głosowanie:  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 10, oddanych głosów 10 co stanowi załącznik do protokołu.  



Uchwała została przyjęta - 10 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 7-go.  

Zaopiniowanie uchwały w sprawie dokonania wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za rok 

od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub od innej nieruchomości wykorzystywanej 

na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, na terenie Gminy Gostynin oraz zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym.  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado ten projekt uchwały był 

też szczegółowo omawiany na komisji Budżetu i Finansów, przedstawiliśmy tam bardzo szczegółowe 

dane dotyczące, nie mniej jednak społeczeństwu należy się informacja taka przynajmniej syntetyczna 

w tym zakresie czego to będzie dotyczyło. A mianowicie dosłownie w dniu wczorajszym zakończyło się 

postępowanie przetargowe w zakresie odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych z terenu 

Gminy Gostynin. Operator, który złożył nam ofertę był uzupełnić pełną dokumentację, wezwaliśmy do 

podpisania umowy w dniu jutrzejszym i taka umowa zostanie w dniu jutrzejszym zawarta. Co dla 

społeczeństwa jak gdyby z tej umowy wynika; oczywiście w wyniku tego postepowania przetargowego 

zaobserwowaliśmy znaczący spadek ceny za poszczególne frakcje i to znaczący spadek, stąd jak gdyby 

jest możliwość, jak gdyby to co ja społeczeństwu obiecałem i Państwu obiecałem, że gdy tylko pojawią 

się jakieś możliwości, oszczędności w systemie to wyjdziemy z propozycją obniżenia stawek, ale nie tej 

głównej stawki, natomiast zwiększymy ulgę dla osób deklarujących zagospodarowanie odpadów bio na 

własnej posesji. To postepowanie przetargowe pokazało, że możemy z taką propozycją wyjść, taka 

ostrożna w tej chwili propozycja z naszej strony to jest zwiększenie ulgi o 2zł, czyli w tej chwili po 

podjęciu tej uchwały mieszkańcy, którzy deklarują zagospodarowanie bio we własnym zakresie będą 

mieli ulgę w wysokości 3 zł., będzie to odpłatność na poziomie 25zł, na to w tej chwili nas stać, nie stać 

nas naszym zdaniem na większą obniżkę na ten moment ponieważ za rok 2020 do systemu niestety z 

budżetu gminy będziemy musieli dołożyć dosyć duże środki. Generalnie wiadomo, że cały system 

zakłada i ustawa o finansach publicznych mówi, że system powinien się finansować, w sytuacjach tylko 

skrajnych, ewentualnie Regionalnej Izby Obrachunkowej nie to, że pozwalają, powiedzmy uznają 

konieczność dołożenia do tego systemu, ale zasada generalna że system powinien się finansować jest 

niezmieniona. W związku z tym na ten moment też społeczeństwu zasygnalizować przede wszystkim, 

aby w tym zakresie była pełna wiedza gdzie my do postepowania przetargowego na rok 2020 

przyjęliśmy strumień śmieci na poziomie 2025 ton, niestety strumień śmieci uległ bardzo znacznemu 

podwyższeniu i przekroczył 2600 ton, to powoduje że ten system nam się niestety nie sfinansował za 

rok 2020, nie zamknął się finansowo w tej kwocie opłat. Przyjmujemy na rok 2021 podobny strumień 

tylko nie zwiększamy licząc na to, że nie będzie dalszego jak gdyby wzrostu razy stawka która w wyniku 

postepowania przetargowego została złożona na podstawie której jutro podpiszemy umowę plus mając 

na względzie to że do systemu w 2021 roku na ten moment zakładamy, że nie chcemy dołożyć żadnych 

środków ponieważ to spowoduje nam ograniczenia możliwości inwestycyjnych, za coś z czego usługę 

się korzysta niestety trzeba płacić, takie są reguły rynku. W związku z tym w naszej ocenie i z taką 

propozycją do Państwa wychodzimy o zwiększenie ulgi o 2 zł, taki jest sygnał dla społeczeństwa. I druga 

zmiana która w tej chwili bezpośrednio dotykająca naszych mieszkańców z nieruchomości 

rekreacyjnych i służących dla celów rekreacyjnych stawkę podwyższamy, była ona w roku 2020 na 

poziomie 196zł, była maksymalną którą można było ustalić, bo tak zakłada ustawa, na rok 2021 ta 

stawka maksymalna może być zwiększona do 181zł, nie pamiętam groszy i taką propozycje oczywiście 

zwiększenia do tej maksymalnej, ponieważ w naszej ocenie gdy analizujemy strumień śmieci i z 

nieruchomości rekreacyjnych strumień śmieci jest bardzo znaczący i również w roku 2020 nie pokrywał 

kosztów odbioru i zagospodarowania tychże odpadów komunalnych. W związku z tym na tych 

nieruchomościach rekreacyjnych proponujemy utrzymać to co ustawa nam pozwala maksymalną 

stawkę 181zł, grosze przytoczone dosłownie są dla Państwa w tejże uchwale. To są najważniejsze 



zmiany które dotykają naszych mieszkańców, naszej społeczności, cieszę się że mogliśmy z taką 

propozycją chociaż delikatnego obniżenia, jeżeli w trakcie realizacji na połowie roku to co deklarowałem 

również w 2020 roku, ale wtedy niestety okazało się, że było to niemożliwe, jeżeli w tym roku strumień 

znacząco spadnie i będzie możliwość dalszego obniżenia, to wtedy ja do Państwa z taką propozycją 

wystąpię, ale na ten moment w naszej ocenie to jest wszystko co na ten możemy zrobić. Dziękuję. Pani 

Kierownik może jeszcze uzupełni, jeżeli ma ktoś jeszcze pytanie?  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: myślę, że wszystko zostało powiedziane. Czy 

ktoś z Państwa Radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos?  

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie.  

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

głosowanie:  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 10, oddanych głosów 9 za, 1 głos wstrzymujący, co stanowi załącznik do 

protokołu.  

Uchwała została przyjęta - 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 8-go.  

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: była 1 interpelacja Pani Radnej Dan-Liberadzkiej, dziękuję za spostrzeżenie 

Pani Radnej Dan-Liberadzkiej, zobaczymy dokładnie o co tam chodzi i jeśli będzie wymagane jakieś 

fachowe działanie to będzie okazja jak Przedsiębiorstwo Robót Drogowych będzie robić u Pani drogi w 

Rogożewku to jest blisko to poprosimy żeby być może poprawili jakość tych dróg wg. Pani słów załatania 

dziur tak zapisałem w miejscowości Bolesławów i Podgórze, bo asfalty trzeba szybko ratować żeby nie 

nastąpiła degradacja tej nawierzchni. Dziękuję za spostrzeżenie.  

Radna Mariola Dan-Liberadzka: ja tylko chciałam dodać, że w Bolesławowie ten problem się ponawia 

cały czas, co roku praktycznie jest ten sam problem, nie wiem dokładnie jaka jest przyczyna, natomiast 

to miejsce w którym powstają te dziury w nawierzchni asfaltowej powtarzają się i prosiłabym aby zwrócić 

uwagę.  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: ja tylko też dodam, dosłownie z 1.5 tygodnia też przejeżdżałem 

tymi odcinkami i ja tez to zauważyłem i Panu Jarkowi sygnalizowałem że trzeba coś z tym zrobić. Po 

prostu trzeba wyciąć jakieś kwadraty, prostokąty i uzupełnić nową masą bitumiczną, to co wspomniał 

zastępca Pan Paweł spróbujemy to połączyć przy okazji realizacji tych inwestycji które przenieśliśmy 

na rok 2021.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo.  

 

Do punktu 9-go.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy Państwo Radni co do przesłanego do 

Państwa protokołu mają jakieś wnioski, bądź propozycje zmian?  

głosowanie:  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 10, oddanych głosów 10 co stanowi załącznik do protokołu.  

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty - 10 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 



Do punktu 10-go.  

Sprawy różne i wolne wnioski.  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado korzystając z okazji że 

praktycznie to są ostatnie godziny roku 2020, chciałbym złożyć Państwu, na Państwa ręce, do Państwa 

rodzin i do całego społeczeństwa najserdeczniejsze życzenia na Nowy 2021 Rok. Rok 2020 kończymy 

z wieloma sukcesami inwestycyjnymi, które nam się udało zrealizować, nie wszystkie jak gdyby w 100%, 

ale w znacznej mierze udało nam się wykonać, środki które zaawansowaliśmy jeżeli chodzi o wydatk i 

inwestycyjne są pokaźne, z poprzedniej sesji też Państwu taką informację przedstawialiśmy na temat 

pozyskanych środków i też również udało się tutaj sporo pozyskać, czyli rok 2020 uważam że był to 

dobry i udany i na rok 2021 budżet spróbujemy uchwalić w najbliższym czasie jeżeli tylko będzie to 

możliwe, projekt uchwały jest Państwu przedłożony, jest też bardzo ambitny. Ja ze swojej strony i 

oczywiście mój cały zespół dołożymy starań, żeby realizacja budżetu roku 2021 też była na bardzo 

wysokim poziomie zaawansowania, przy naszej współpracy tak jak powiedziałem zespołu pracowników 

wszystkich szczebli nie tylko Urzędu, ale i jednostek podległych, jak i również Państwa Radnych jako 

organu doradczego, przy naszej wspólnej pracy na pewno dużo nam się uda osiągnąć, tego Państwu i 

sobie życzę i naszemu społeczeństwu bo przede wszystkim są takie oczekiwania, a następnie mimo 

tych ograniczeń każdy we własnym gronie pewnie w jakiś tam sposób tego sylwestra spędzi i Nowy Rok 

przywita, więc życzę wszystkiego najlepszego na Nowy Rok.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję i również dołączam się do tych życzeń 

dla wszystkich Państwa Radnych, wszystkich przedstawicieli Urzędu, a także wszystkich Państwa i 

mieszkańców naszej Gminy którzy nas oglądają, albo będą oglądać życzymy wszystkiego dobrego w 

tym Nowym Roku, aby był szczęśliwy, lepszy jeszcze niż ten.  

Czy jeszcze w tym punkcie ktoś chciałby zabrać głos? 

Do punktu 11-go.  

Zakończenie obrad Sesji.  

Zakończenie obrad sesji. Zakończono o godz. 11.15.  

Przewodniczący Rady Gminy Kamil Balcerzak podziękował Radnym, Wójtowi Gminy, i wszystkim 

obecnym za uczestnictwo w obradach XXVIII Sesji Rady Gminy i zamknął je. Dziękuję bardzo.  

Protokółowała:  

 

B. Gospodarowicz  

 

      Przewodniczący Rady Gminy 

      Kamil Balcerzak 


